MoneyHero x QBE Annual Travel Insurance Exclusive Promotion ("Promotion")

Terms and Conditions

- 1. MoneyHero x QBE Annual Travel Insurance Exclusive Promotion is from 3 May, 12pm until 31 July, 2024 (both dates inclusive) ("Promotion Period"), subject to the following terms and conditions.
- 2. Eligibility for the Promotion is that the first 100 customers of eligible policies i.e. QBE Annual Travel Insurance, where the premium payable is HK\$1,000 or above (after applying any discounts), would only be purchased via MoneyHero website, during the Promotion Period.
- 3. Each eligible policy is eligible to enjoy one set of Tasting Pass, including Signature Pinchos (set of 3 pcs) and Selected mocktail, cocktail, tea or coffee (1pc), for Intervals Sky Bar & Restaurant ("Promotional Gifts").
- 4. QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited ("Provider") and/or MoneyHero reserves the right to determine the Promotion eligibility.
- 5. The related redemption instruction for the Promotional Gifts will be sent out to those eligible customers on or before 30 September, 2024 via email.
- 6. The email address for receiving redemption instruction will be the same as the eligible customer provided during the application for Provider's Annual Travel Insurance in MoneyHero's website. Provider and MoneyHero are not liable to verify the email address. MoneyHero will not re-issue the redemption instruction for any delivery failure resulting from inaccurate / incorrect information submitted by eligible customers.
- 7. Those Promotional Gifts cannot be used for cash exchange, refund, or resale. Provider and/or MoneyHero is not a supplier of the Promotional Gift, the use of the Promotional Gift is subject to the terms and conditions imposed by the relevant supplier. Please directly contact the supplier if there are any queries or complaints about the Promotional Gift that Provider and/or MoneyHero would not bear any responsibility on this aspect.
- 8. The Promotional Gifts are not replaceable in the event of any loss and/or damage and each eligible policy is eligible to the Promotional Gifts once only. For detailed terms, conditions and exclusions of the eligible policy and supplement (if applicable), please refer to the relevant proposals, product brochures and policy contracts.
- 9. The eligible policies should be still in force when the Promotional Gifts were sent out. Provider and/or MoneyHero reserves the right to get back the Promotional Gifts or equivalent value of cash if the policy holder cancels the policy after launching those Promotional Gifts.

- 10. Provider and/or MoneyHero may change or modify the relevant terms and conditions or terminate the Promotion without prior notice. In case of any disputes, Provider and/or MoneyHero reserves the right of final decision.
- 11. In the event of any inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.
- 12. These terms and conditions are governed by the laws of Hong Kong. In case of any disputes of these terms and conditions, it shall be subject to the exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.

MoneyHero x QBE 全年旅遊保險獨家推廣(「推廣活動」)

條款及細則

- 1. MoneyHero x QBE 全年旅遊保險獨家推廣由 2024 年 5 月 3 日中午 12 時至 2024 年 7 月 31 日 (包括首尾 2 天) (「推廣期」),並受下列條款及細則約束。
- 2. 客人必須於推廣期內透過 MoneyHero 的網站投保昆士蘭保險全年旅遊保險, 並成為首100名客戶, 以及每張保單之折後保費須滿港元 1,000 或以上, 方可享受優惠。
- 3. 每份合資格保單均可享 Intervals 天際酒吧及餐廳餐飲券乙套,包括招牌 Pinchos小食組合(三件)及指定雞尾酒、無酒精雞尾酒、茶或咖啡一杯(「推廣禮品」)。
- 4. 昆士蘭聯保保險有限公司(「保險供應商」)及/或 MoneyHero 有權決定此推廣之資格。
- 5. 有關推廣禮品之換領指引將於 2024 年 9 月 30 日或之前以電郵方式發放。
- 6. 用於接收換領指引的電子郵件地址將與購買保險供應商之全年旅遊保險時所提供之電子郵件地址相同。保險供應商及 MoneyHero 不負責驗證電子郵件地址。如提交的資料不準確/不正確而導致換領指引電郵派送失敗,MoneyHero 將不會重新發出換領指引。
- 7. 此推廣禮品不可兌換現金、退換或轉售。保險供應商及/或 MoneyHero 並不是推廣禮品之供應商,推廣禮品之使用,須受供應商所訂定之所有條款及條件規限。如對電子禮券有任何查詢或投訴,請直接與供應商聯絡,保險供應商及/或 MoneyHero 並不會就此承擔任何責任。
- 8. 若推廣禮品有任何損失和/或損壞,將不提供替換及每張合資格保單僅限獲得一份推廣禮品。 有關合資格保單及附加契約(如適用)的條款、細則及不保事項的詳情,請參閱有關之建議書、產品說明書及保單合約。
- 9. 上述推廣禮品發出時, 相關保單必須維持有效。如保單持有人於上述電子禮券發放後取消保單, 保險供應商及/或 MoneyHero 保留討回推廣禮品或同等價值的現金之權利。

- 10. 保險供應商及/或 MoneyHero 可更改/修改有關條款及細則或終止推廣,恕不另行通知。如有任何爭議,保險供應商/或 MoneyHero 保留最終決定權。
- 11. 如本條款及細則的英文版本與中文版本之間存在任何歧義, 則以英文版本為準。
- 12. 本條款及細則受香港法律所管轄。如對本條款及細則有任何爭議, 須受香港法院的專屬審判權所規限。